

## EU DECLARATION OF CONFORMITY / EU-KONFORMITÄTSERKLÄRUNG

Name and address of the manufacturer:  
*Name und Anschrift des Herstellers* Direct signs s.r.o.  
Kastanova 5, 620 00 Brno, Czech Republic

Object of the declaration:  
*Gegenstand der Erklärung* LED CONTROLLER ZIGBEE

Apparatus model:  
*Gerätetyp* 151144

This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer.  
*Die alleinige Verantwortung für die Ausstellung dieser Konformitätserklärung trägt der Hersteller.*

The object of the declaration described above is in conformity with the relevant Union harmonisation legislation:  
*Der oben beschriebene Gegenstand der Erklärung erfüllt die einschlägigen Harmonisierungsrechtsvorschriften der Union*

**2014/53/EU (Radio Equipment / Funkanlagen)**

**2011/65/EU (RoHS)**

References to the relevant harmonised standards used, or references to the other technical specifications, including the date of the specification, in relation to which conformity is declared:

*Angabe der einschlägigen harmonisierten Normen, die zugrunde gelegt wurden, einschließlich des Datums der Norm, oder Angabe anderer technischer Spezifikationen, für die die Konformität erklärt wird, einschließlich des Datums der Spezifikation:*

EN 62479:2010  
EN IEC 62368-1:2020+A11:2020  
ETSI EN 301 489-1 V2.2.1 :2019-03  
ETSI EN 301 489-17 V3.2.0 :2017-03  
ETSI EN 300 328 V2.2.1 :2019-04

This Declaration of Conformity becomes void in the event of changes to mentioned product that have not been approved by manufacturer.

*Diese Konformitätserklärung verliert ihre Gültigkeit, wenn am genannten Produkt Änderungen vorgenommen werden, die nicht vom Hersteller genehmigt wurden.*

In Brno on 27.12.2023, signed for and on behalf of:  
*In Brno am 27.12.2023, Unterzeichnet für und im Namen von*  
Direct signs s.r.o.

**Direct signs s.r.o.**  
Kaštanová 5, 620 00 Brno  
IČ: 23302541 DIČ: CZ28302541  
E-mail: obchod@directsigns.cz

Rudolf Smítal, CEO